
 

 

SKUPŠTINA 
Pazin, Dršćevka 3 
Tel: 052/351-667, Fax: 052/351-686 
 
KLASA: 021-04/19-02/70 
URBROJ: 2163/1-01/7-19-01 
Pazin, 18. studenoga 2019. 
 

ZAPISNIK 
 

sa 26. sjednice Skupštine Istarske županije, održane 18. studenoga 2019. godine 
(ponedjeljak), u dvorani ISTRA Spomen doma u Pazinu. 
Sjednicu je u 10,05 sati otvorio VALTER DRANDIĆ, predsjednik Skupštine Istarske županije 
(IDS-HNS-ISU-HSLS-ZELENI), koji je  sjednici i  predsjedavao. 
Pozdravlja sve prisutne i obzirom da je danas dan kada se s pijetetom sjećamo žrtava 
Vukovara, Škabrnje i svih žrtava Domovinskog rata, poziva da minutom šutnje Skupština 
Istarske županije oda počast tim žrtvama. 
Neka im je vječna hvala i slava! 
Obavještava vijećnike da je danas u 18 sati u Puli mimohod u znak sjećanja na žrtve Vukovara, 
Škabrnje i svih žrtava Domovinskog rata uz paljenje svijeća u Vukovarskoj ulici, te poziva sve 
koji mogu da se priključe, 
 
 
PRISUTNI – ODSUTNI: 
  

Red
. 

br. 

VIJEĆNIK 
 

LISTA PRIMJEDBE 

1. Valter Drandić IDS – HNS – ISU – HSLS – Zeleni  

2. Eliana Barbo IDS – HNS – ISU– HSLS – Zeleni Odsutna (o) 

3. Zvonko Liović IDS – HNS – ISU – HSLS – Zeleni  

4. Cinzia Počeko Kranjec IDS – HNS - ISU– HSLS – Zeleni  

5. Eleonora Kotiga Vaš IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

6. Vili Rosanda IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

7. Marija Kadoić Balaško IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

8.  Tedi Chiavalon IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

9. Suzana Ladavac IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni Odsutna (o) 

10. Nevia Poropat IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni Odsutna (o) 

11. Josip-Anton Rupnik IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

12. Vedrana Gregorović Hrvatin IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

13. Petar Macura IDS – HNS - ISU– HSLS – Zeleni  

14.  Vladimir Buršić IDS – HNS - ISU– HSLS – Zeleni  

15. Zdenko Pliško IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

16. Jasna Bolić IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

17. Miloš Bajić IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

18. Tamara Brussich IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  



                                                             
 

 
OSTALI PRISUTNI: 
 
FABRIZIO RADIN, zamjenik župana koji obnaša dužnost župana IŽ 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, zamjenica župana IŽ 
DUŠKO KIŠBERI, pročelnik Kabineta Župana IŽ, 
VESNA IVANČIĆ, tajnica Stručne službe Skupštine Istarske  županije 
MELITA FERENČIĆ, pomoćnica tajnice Skupštine Istarske županije 
BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK, v.d. pročelnica UO za proračun i financije IŽ, 
ELENA BOŽAC ČUJIĆ, v.d. pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo IŽ, 
EZIO PINZAN, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i 
vodoprivredu IŽ, 
GORDANA KLIMAN DELTON v.d. pročelnica Upravnog odjela za decentralizaciju, lokalnu i 
područnu (regionalnu) samoupravu, prostorno uređenje i gradnju IŽ, 
SONJA GROZIĆ ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela za  zdravstvo i socijalnu  skrb IŽ, 
VLADIMIR TORBICA, pročelnik Upravnog odjela za kulturu IŽ 
NADA PRODAN MRAKOVIĆ, pročelnica  Upravnog odjela za turizam IŽ, 
PATRICIA PERCAN, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku kulturu 
Istarske županije,  
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik UO za održivi razvoj IŽ 
SLAVICA BENČIĆ KIRAC, Voditeljica Službe za unutarnju reviziju IŽ 
IVANA DRAGIŠIĆ, v.d. pročelnica Upravnog odjela za međunarodnu suradnju i europske 
integracije 

19. Frančesko Andreja IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

20.  Bruno Stermotić IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

21. Sandro Jurman IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

22. Robert Velenik IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

23. Irena Peruško IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

24. Boris Rogić IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

25. Davor Komar IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

26. Vanda Poropat IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

27. Marino Baldini SDP - HSU -  SDSS  

28. Ljerka Peruško SDP - HSU - SDSS  

29. Radovan Cvek SDP - HSU – SDSS  

30. dr.sc. Sanja Radolović SDP - HSU – SDSS  

31. Milio Bulić SDP - HSU – SDSS  

32. Silvano Hrelja SDP - HSU - SDSS odsutan 

33. Goran Subotić SDP - HSU – SDSS  

34. Mirjana Galo SDP - HSU - SDSS  

35. Ilirjana Croata Medur HDZ  

36. Jurica Šiljeg HDZ odsutan 

37. mr.sc. Tatjana Tomaić HDZ  

38. dr.sc. Dubravko Marković HDZ  

39. Aleksa Vale HDZ  

40. Damir Grünbaum nezavisni  

41. Damir Prodan Živi zid odsutan 

42. Gordana Čakić nezavisna  

43. dr.sc. Tea Golja nezavisna  

44. Ladislav Turčinović MOST NL mirovanje 
mandata 

45. Divna Radolović Rosanda nezavisna Odsutna (o) 



                                                             
 

TEA BATEL, v.d. pročelnica Upravnog odjela za talijansku nacionalnu zajednicu i druge 
etničke skupine 
INGRID PALJAR, ravnateljica zavoda za prostorno planiranje 
BOŽIDAR RAČKI, Viši informatički savjetnik 
 
PREDSJEDNIK, daje dnevni red na glasanje: 
 

DNEVNI RED: 
 
1.  

a) Verifikacija zapisnika sa 24. svečane sjednice Skupštine Istarske županije 
b) Verifikacija zapisnika sa 25. sjednice Skupštine Istarske županije 

2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 
3.  

a. Prijedlog Drugih izmjena i dopuna Proračuna Istarske županije za 2019. 
godinu 

b. Prijedlog Odluke o II. Izmjenama i dopunama  Odluke o izvršavanju 
Proračuna za 2019. godinu 

4. Informacija o ustrojstvu i djelokrugu upravnih tijela Istarske županije 
5. Prijedlog Proračuna Istarske županije za 2020. godinu i Projekcije za 2021. i 2022. 

godinu – I. čitanje 
6. Izvješće o radu Župana Istarske županije za razdoblje 01. siječnja do 30. lipnja 2019. 

godine 
7. Prijedlog Odluke o drugim izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u kulturi za 

2019. godinu  
8. Prijedlog Zaključka o utvrđivanju I. izmjena i dopuna Popisa prioriteta za raspored 

sredstava decentraliziranih funkcija u 2019. godini između zdravstvenih ustanova nad 
kojima Istarska županija ima osnivačka prava  

9. Prijedlog Odluke o donošenju Programa zaštite okoliša Istarske županije za razdoblje od 
2019. do 2023. godine  

10. Prijedlog Odluke o usvajanju stručne podloge „Prostorno programska osnova Limskog 
zaljeva i Limske drage 

11. Prijedlog Zaključka o donošenju Plana djelovanja Istarske županije na području prirodnih 
nepogoda u 2019./2020. godini -  

12. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu 
gospodarskog korištenja morskih plaža na području BORIK – Poreč  

13. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti Lučkoj upravi Rovinj na potpisivanje ugovora o 
dugoročnom zaduživanju radi nabave financijskih sredstava za financiranje radova 
izgradnje komunalne luke San Pelagio u Rovinju 

14. Prijedlog Zaključka o izmjeni Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća 
Zavoda za javno zdravstvo Istarske županije o zaduživanju radi nabave financijskih 
sredstava za financiranje radova rekonstrukcije i dogradnje ustanove  

15. Prijedlog Odluke o financiranju kredita za radove rekonstrukcije i dogradnje Zavoda za 
javno zdravstvo Istarske županije iz sredstva za decentralizirane funkcije 

16. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o donošenju Statuta Specijalne 
bolnice za ortopediju i rehabilitaciju „Martin Horvat“ Rovinj-Rovigno  

17. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu 
gospodarskog korištenja morskih plaža u sklopu hotela i kampova trgovačkog društva 
VALAMAR RIVIERA d.d. Poreč 

18. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o kriterijima, mjerilima  i načinu financiranja 
materijalnih i financijskih rashoda centara za socijalnu skrb i visini troškova ogrjeva 
korisnicima zajamčene minimalne naknade koji se griju na drva u 2019. godini 



                                                             
 

19. Prijedlog Rješenja o izmjenama i dopunama Rješenja o imenovanju predsjednice i 
članova/članica Savjeta za zdravlje Istarske županije 

 
 

ORDINE DEL GIORNO 
 

1.  
a. Verifica del verbale dell'24-a seduta solenne dell'Assemblea della Regione 

Istriana 
b. Verifica del verbale della 25-a seduta dell'Assemblea della Regione Istriana 

2. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni 
3.  

a. Proposta delle Seconde modifiche e integrazioni del Bilancio della Regione 
Istriana per il 2019 

b. Proposta di Delibera sulla modifica della Delibera sulle seconde modifiche e 
integrazioni del Bilancio per il 2019 

4. Informazione sull'organizzazione e le competenze degli organi amministrativi della 
Regione Istriana 

5. Proposta di Bilancio della Regione Istriana per il 2020 e Proiezioni per il 2020, 2021 
e il 2022 - I lettura 

6. Relazione sul lavoro svolto dal Presidente della Regione per il periodo dall'1 gennaio 
al 30 giugno 2019 

7. Proposta di Delibera sulle seconde modifiche e integrazioni del Programma dei 
fabbisogni pubblici nella cultura per il 2019  

8. Proposta di Conclusione sulla determinazione delle I modifiche e integrazioni 
dell'Elenco delle priorità per la ripartizione dei mezzi delle funzioni decentrate nel 
2019 fra gli istituti sanitari sui quali la Regione Istriana ha i diritti costitutivi.  

9. Proposta di Delibera sull’emanazione del Programma per la tutela ambientale della 
Regione Istriana per il periodo dal 2019 al 2023  

10. Proposta di Delibera sull'approvazione della base tecnica "Base territoriale e 
programmatica del Canal di Leme e della Valle di Leme"  

11. Proposta di Conclusione del Piano d'azione della Regione Istriana nel campo delle 
calamità naturali nel 2019/2020  

12. Proposta di Delibera sulla modifica della Delibera sull'assegnazione della 
concessione sul demanio marittimo ai fini dello sfruttamento economico delle spiagge 
marine nella zona BORIK - Parenzo  

13. Proposta di Conclusione sul consenso all'Autorità portuale di Rovigno a firmare il 
contratto d'indebitamento a lungo termine per l'acquisto di mezzi finanziari per il 
finanziamento dei lavori di costruzione del porto comunale San Pelagio a Rovigno 

14. Proposta di Conclusione sulla modifica della Conclusione sul consenso alla Delibera 
del Consiglio d'amministrazione dell'Ente per la salute pubblica della Regione 
Istriana sull'indebitamento per l'acquisto di mezzi finanziari per il finanziamento dei 
lavori di ricostruzione e ampliamento dell'ente  

15. Proposta di Delibera sul finanziamento del credito per i lavori di ricostruzione e 
ampliamento dell'Ente per la salute pubblica della Regione Istriana dai mezzi per le 
funzioni decentrate 

16. Proposta di Delibera sul consenso alla Delibera sull'emanazione dello Statuto 
dell'Ospedale specialistico per l'ortopedia e la riabilitazione „Martin Horvat“ Rovinj-
Rovigno  

17. Proposta di Delibera sulla modifica della Delibera sull'assegnazione della 
concessione sul demanio marittimo ai fini dello sfruttamento economico delle spiagge 



                                                             
 

marine nell'ambito degli hotel e dei campeggi della società commerciale VALAMAR 
RIVIERA S.p.A. di Poreč-Parenzo  

18. Proposta di Delibera sulla modifica della Delibera sui criteri, le misure e le modalità di 
finanziamento delle uscite materiali e finanziarie degli enti per l'assistenza sociale della 
regione istriana e l'ammontare delle spese di riscaldamento degli utenti beneficiari del 
compenso minimo garantito che si riscaldano a legna nel 2019 

19. Proposta di Provvedimento sulle modifiche e integrazioni del Provvedimento di 
nomina della presidente e dei membri del Comitato consultivo giovanile della 
Regione Istriana  

 
 
PREDSJEDNIK konstatira da je Dnevni red jednoglasno prihvaćen. 
 

AD – 1 
a) Verifikacija zapisnika sa 24. svečane sjednice Skupštine Istarske 

županije 
b) Verifikacija zapisnika sa 25. sjednice Skupštine Istarske županije 

 
Nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije bez rasprave JEDNOGLASNO 
verificira 
 

a)  Zapisnik sa 24. sjednice Skupštine Istarske županije 
b) Zapisnik sa 25. sjednice Skupštine Istarske županije 

 
 

AD – 2 
Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 

 
PREDSJEDNIK daje najprije riječ vijećnicima koji su ostali od prošle sjednice za pitanja 
vijećnika a to su Gordana Čakić, Radovan Cvek, Mirjana Galo, a nakon toga prijavljeni su Vili 
Rosanda, Zvonko Liović, Marija Kadoić Balaško, Damir Grünbaum, Boris Rogić i Irena 
Peruško. 
Radovan Cvek odustaje od postavljanja pitanja. 
 
GORDANA ČAKIĆ, nezavisna, pozdravlja sve prisutne. 
Nakon što je uništena brodogradnja i ugašeno bezbroj profitabilnih tvrtki u Istri, očito je da 
Županija sudjeluje na uništenju poljoprivrede. Razmjeri šteta od divljači su katastrofalni, a 
lovačka društva ne isplaćuju štete. U ugovoru između lovačkih društava i Istarske županije o 
zakupu lovišta, u čl. 10 predviđena je mogućnost jednostranog raskida ugovora o zakupu, ako  
isti ne poštuje pozitivne propise o lovstvu, ako ne plati ni jednu štetu koju je nanijela divljač, i 
još nekoliko situacija. Pravomoćne presude i nagodbe sklopljene nakon šest i pol godina koliko 
su trajali sporovi, potvrdili su da Lovačko društvo Zec nije poštivalo pravila. 
Obzirom da je kršenje propisa trajalo skoro sedam godina, kako je moguće da nadležna 
služba Istarske županije nije saznala za kašnjenje propisa, a Zakon o lovstvu Županiju 
klasificira nadležnim tijelom koja između ostalog propisuje mjere koje lovozakupnik mora 
provoditi. Kako to da informaciju s prijedlogom za jednostranim raskidom ugovora o zakupu 
od grupe proslijedila na razmatranje i odlučivanje, a zaprimila ju je Županija 10.1.2018. 
godine? 
 
EZIO PINZAN, pozdravlja sve prisutne. 
Upoznat je sa slučajem Lovačkog društva Zec i nije to jedini slučaj u Županiji koji imamo. 
Naravno poljoprivrednici trpe štete od divljači, ali s druge strane moramo biti iznimno zahvalni 



                                                             
 

svim lovcima kojih ima preko četiri tisuće u Istarskoj županiji, organiziranih u četrdeset lovačkih 
društava, koji upravljaju svojim područjima i pokušavaju staviti broj divljači pod broj koji im je 
definiran. S druge strane imaju i oni problema u smislu da se divljač ne možete ograditi, 
možete samo relativno utjecati na broj divljači. U Istarskoj županiji broj divljači se povećava, 
poljoprivredne površine se nalaze i u šumama, u sredini lovišta i naravno da je takve 
poljoprivredne površine potrebno dodatno zaštititi. 
Lovačka društva imaju sva potrebna osiguranja protiv šteta u prometu koje isto tako lovačka 
društva plaćaju, o čemu se razgovaralo s Ministarstvom poljoprivrede, jer mišljenja smo da 
nije korektno da lovačka društva plaćaju štete od divljači u cestovnom prometu. Prometnice 
nisu dio lovišta, ali temeljem Zakona koji je važeći to je tako. 
Lovačka društva nisu u financijskoj mogućnosti da te štete plaćaju, ali redovito dobivaju 
zahtjeve o nadoknadi šteta po policama osiguranja i te štete podmiruju. 
Ministarstvo poljoprivrede je zajedno sa Lovačkim savezom sklopilo zajedničku policu 
osiguranja od svih šteta koje u ovoj godini i nadalje nastaje uslijed šteta koje divljač pričinjava 
na vozilima, te od ove godine nadalje lovačka društva neće više imati materijalnih obaveza u 
pokrivanju šteta u prometu. 
Ono što još uvijek nije pokriveno takvom policom koja bi bila za sva lovačka društva, je šteta 
na poljoprivrednim površinama. Nije uvijek lako ni procijeniti, niti utvrditi da je štetu počinila 
divljač, a još je teže procijeniti koliko je pojedinac sam zaštitio svoje poljoprivredne usjeve, te 
da li je lovačko društvo poduzelo sve što je bilo moguće da se spriječi šteta. 
U konkretnom pitanju, s Lovačkim društvom Zec s kojim surađujemo vrlo dobro, nema nikakvih 
razloga za raskid ugovora. Što bi tek bilo da raskinemo ugovor, jer ukoliko ne bi bilo lovaca, 
lovoovlaštenika i lovačkog društva, tada brigu o divljači preuzima Županija temeljem Zakona. 
Ovom prilikom zahvaljuje se svim Lovačkim društvima i Lovačkom društvu Zec koji je na 
području Grada Poreča i koji ima velikih šteta u prometu, ima i zahtjeva za nadoknadu šteta 
na usjevima. Poduzeli sve što su mogli da spriječe divljač da napravi štetu. Sud je i u ovom 
slučaju presudio da su dužni isplatiti štetu poljoprivredniku, što su oni i učinili. 
Zahvaljuje se i poljoprivrednicima koji pretrpe štetu i koji imaju razumijevanja za lovačko 
društvo 
 
PREDSJEDNIK pita da li ima dopunsko pitanje, što je vijećnica potvrdila. 
 
GORDANA ČAKIĆ, nezavisna, smatra de je pitanje koje je postavila minimizirano. Problem 
nije samo u Lovačkom društvu Zec, već i u ostalim lovačkim društvima, npr. u Buzetu gdje 
naši poljoprivrednici odustaju od sadnje. 
Navodi primjer Pule gdje nije zaštitno područje i tim poljoprivrednicima nitko ne jamči da će 
njihov usjev biti dobar. To se mora promijeniti, na bilo koji način trebamo zaštititi naše 
poljoprivrednike. Naravno da lovačka društva trebaju postojati, ali ako ne ispunjavaju svoje 
dužnosti, onda treba raskinuti ugovor. 
 
MIRJANA GALO, SDSS, poslala je svim vijećnicima pismeno jedan primjer diskriminacije, da 
budu svi upoznati s tim. Upravo traje štrajk prosvjetara, međutim nakon što je dobila uvida u 
rad nekih škola, smatra da mnogi ne zaslužuju niti tu plaću koju dobivaju. 
Postavlja pitanje što to netko treba napraviti, osim dobre volje i svog znanja da bi dobio posao? 
Kakvu stranačku iskaznicu treba imati ili kakvog kuma, da bi dobio posao? 
Kolegica profesorica Tatjana Savić je stekla jedanaest godina radnog staža na zamjenama, 
dobila je dvadeset i jednu nagradu, što županijsku, što državnu, za svoj rad. 
Međutim, sve to nije dovoljno da ona dobije stalni posao. 
U zadnjih par mjeseci javila se na osamnaest natječaja koji su svi bili pro forma, jer su uhljebi 
već radili. To nepoštivanje zakona je katastrofalno u čemu prednjači osnovna škola u Pazinu. 
Što mi možemo napraviti? Ne možemo reći da nam je Zagreb kriv. Škole su u ingerenciji 
gradova i Županije. 



                                                             
 

Zvala sam sve svoje kolege po Hrvatskoj, u Gospiću, Kninu, Vukovaru, da li postoji ovakav 
primjer diskriminacije, i ne postoji. 
Očekuje odgovor, da se vidi što se tu može napraviti. 
 
ŽUPAN navodi da je sa slučajem gospođe Tatjane Savić osobno upoznat i potvrđuje da je 
gospođa Savić vrhunska nastavnica, prosvjetna radnica i profesorica hrvatskog jezika i 
povijesti u što se uvjerio tijekom susreta s ravnateljima škola i predsjednicima školskih odbora 
gdje je gospođa Savić radila. 
U okviru svojih mogućnosti koje su obzirom na funkciju koju obnaša, skučene i limitirane, ne 
smije se miješati u takve stvari. 
Smatra da gospođa Tatjana Savić zaslužuje itekako biti prosvjetna radnica i obnašati časnu 
ulogu profesorice hrvatskog jezika i povijesti. 
 
VILI ROSANDA, IDS, ima pitanje vezano za štrajk u obrazovanju. Koji je stav Županije po 
pitanju štrajka koji traje već dugo i trajat će još neko vrijeme? Kako će učenici nadoknađivati 
nastavu i koliko? 
Drugo pitanje vezano je za situaciju u Veneciji. Svi znamo što se tamo događa, enormne štete 
koje su prouzročile kiše, nevremena i dizanje razine mora. Venecija i Regija Veneto su naši 
susjedi, prijatelji sa kojima smo surađivali u mnogim projektima. 
Zanima ga na koji bi im način Istarska županija mogla pomoći? 
 
ŽUPAN osobno podržava, kao što vjeruje da podržavaju i svi njegovi suradnici, vijećnici, ova 
Skupština i cijela Istarska županija sindikalne zahtjeve prosvjetara. Znamo što to znači imati 
zadovoljne, motivirane i stimulirane profesore koji će pokušati prenijeti svoje znanje mladim 
naraštajima. Bez toga nema škole, niti škole za život. Naravno da nisu potplaćeni samo 
prosvjetari, nego imamo takvih naznaka u svim javnim službama. Svi smo mi svjedoci uzleta 
primanja onih koji rade u privatnom sektoru i koji imaju određenu visoku školsku kvalifikaciju. 
I ne samo njih, već i u ugostiteljstvu i turizmu, znamo koliko se danas plaća dobrog kuhara ili 
konobara. 
Prema tome ne samo da osjeća da postoji opravdano nezadovoljstvo kod prosvjetara što se 
primanja tiče, već tinja nezadovoljstvo u svim javnim službama, osim u jednom segmentu. 
Jedini koji u ovom trenutku nisu nezadovoljni su djelatnici Ureda državne uprave koje 
preuzimamo s 1.1.2020. godine, koji bez štrajka će dobiti automatski povećanje neto plaće 
između 30 i 35%. Oni ne mogu biti nezadovoljni i nada se da će oni to cijeniti svojim radom, 
svojim doprinosom i voljom da se uklope u naš sustav, te da građani budu zadovoljni s 
njihovim radom. 
Situacija u Veneciji je tragična. Znamo da Regija Veneto već više od dvadeset godina financira 
i materijalno pomaže čuvanje i intervenciju nad kulturnom baštinom koju je nama ostavila 
Mletačka uprava i Venecija, na ovim prostorima kroz dugih pet stoljeća. 
Mi smo dužni iz prijateljskih odnosa koje imamo s Regijom Veneto, iz povijesnih poveznica, 
pomoći, pa makar i na simboličkoj razini. Zato je zajedno sa gradonačelnikom Pule poslao u 
subotu dopis predsjedniku Regije Veneto i gradonačelniku Venecije, u kojem je iskazana naša 
spremnost u sudjelovanju u pomoći u okviru naših mogućnosti. 
Mi imamo razvijen sustav civilne zaštite, vatrogastva, te možemo poslati jednu ekipu 
vatrogasaca sa svom opremom, da im budu na usluzi u ovim teškim trenucima. 
To je gesta simbolične razine za koju smatra da će biti prihvaćena od strane ove Skupštine i 
cijele istarske javnosti. 
 
ZVONKO LIOVIĆ, HNS, pozdravlja sve prisutne. Potaknut aktualnostima koje smo imali sa 
Kaštijunom unatrag nekoliko mjeseci gdje se širio ogroman smrad i problemi sa SRF-om, želi 
aktualizirati još jedno pitanje tj. problematiku koja bi se potencijalno mogla pojaviti u Istri, 
sličnog karaktera. Naime, veliki novci su povučeni iz Fondova Europske unije da bi se 



                                                             
 

financirali uređaji za pročišćavanje otpadnih voda. Takvih će uređaja u naredne tri godine u 
Istri niknuti barem dvadesetak. Činjenica je da su ti objekti projektirani i da će se graditi, neki 
se već i grade u blizini atraktivnih turističkih kapaciteta, privatnih kuća i potencijalno se boji da 
bismo mogli imati problem koji je opet vezan uz smrad iz tih uređaja, kao i cijela priča koje se 
veže uz reciklažu nastalog mulja. 
Imamo primjer iz susjedne Primorsko goranske županije gdje su izgrađeni takvi uređaji, 
naravno u namjeri da imamo bolju ekologiju i gdje se pojavila situacija da je nažalost ljudima, 
vlasnicima nekretnina u područjima blizu takvih uređaja, degradirana vrijednost tih nekretnina. 
Shodno tome, htio bi da ako je moguće da to preveniramo. Pita da li postoji garancija 
isporučitelja opreme i samog izvođača da će uređaj za pročišćavanje otpadnih voda imati 
rješenje po pitanju smrada i reciklaže mulja? 
 
ŽUPAN navodi da je nedvojbeno da imamo problema sa Kaštijunom i javnost je što se toga 
tiče, u ovom trenutku jako senzibilizirana. MBO postrojenja ima u cijeloj Europi oko 470. 
Problema ima na Kaštijunu i na Marinšćini i to su prva dva takva postrojenja koja su izgrađena 
u Republici Hrvatskoj. Takva MBO postrojenja bit će izgrađena ili su u kasnijoj fazi 
projektiranja u Splitu, Osijeku i Zadru. Postavlja se pitanje, zašto od 470 postrojenja koji rade 
u Europi, u centru Beča, u Kopenhagenu, u Trevisu gdje smo bili u posjetu, ne smrde, a ova 
dva naša, smrde. 
Prema tome, ako je povijest „učiteljica života“, imat ćemo problema i s uređajima za 
pročišćavanje otpadnih voda, odnosno za tretiranje mulja i s tim problemom ćemo se 
suočavati operativno za dvije do dvije i pol godine.  Ako ćemo učiti iz vlastitih grešaka i 
nedostataka, onda problema ne bi smjelo biti, ili će ih biti manje. 
Mišljenja je, da kao lokalna zajednica znamo učiti iz vlastitih grešaka i nedostataka. Nada se 
da će isti naš primjer slijediti i nadležno Ministarstvo za zaštitu okoliša i pripadajući Fond za 
zaštitu okoliša i energetiku. U tom slučaju, problema neće biti. 
 
MARIJA KADOIĆ BALAŠKO, IDS, pozdravlja sve prisutne. Prije godinu pokrenuta je jedna 
inicijativa sakupljanja potpisa o izgradnji dizala u višestambene zgrade, međutim do realizacije 
tog projekta nije došlo. 
Zanima je što je s time, jer u tim zgradama ima ljudi starije životne dobi kojima su ta dizala 
neophodna za život? 
 
IVANA DRAGIŠIĆ, navodi da se to pitanje ne tiče samo Istarske županije, već postoji jedan 
nacionalni projekt koji je iniciran 2015. /2016. godine, a inicirale su ga udruge umirovljenika, 
čemu se kasnija pridružila i Hrvatska gospodarska komora. Radi se o projektu „dostupnost do 
stana“. Trenutno nadležan u Hrvatskoj za ta ulaganja europskog novca u investicije i 
infrastrukturu, je operativni program konkurentnost i kohezija, koji se planirao još 2012/2013. 
godine i tu je postojala jedna niša, prioritet energetske obnove višestambenih zgrada. To je 
natječaj koji je bio plasiran 2017. godine i tu je postojala jedna mogućnost, osim energetske 
obnove i ugradnja dizala u smislu pristupačnosti za stanare. Međutim, tada interes za tu nišu 
nije bio velik. 
Kada su Udruge umirovljenika i Hrvatska gospodarska komora dobili potporu i 
europarlamentarke Biljane Borzan, tražile su se ankete i prikupljali su se podaci koliko takvih 
stambenih zgrada ima, i došlo se do podatka da je dizalo potrebno ugraditi u više od 12000 
kućanstava, što ukazuje na potrebu ugradnje. 
Ono što je sada moguće, je izmijeniti operativni program, što je vrlo zahtjevan proces koji vodi 
Ministarstvo regionalnog razvoja. 
Jedinu mogućnost sada vidi u narednom operativnom programu od 2021. g. nadalje. To su 
operativni programi koji se sada planiraju i na koje je sada potrebno utjecati, a da li će ove 
interesne skupine biti dovoljno jake i da li će Ministarstvo regionalnog razvoja ove potrebe 
prepoznati, to nažalost ne može reći. Međutim, to je procedura kako se stvari odvijaju, a 



                                                             
 

konkretno ova inicijativa i veliki projekt je pokazao neku potrebu, ali je pitanje da li će postojati 
sluha da se to čuje. 
Pita se zašto zgrade kada su prijavljivale energetsku obnovu, nisu prijavile i ugradnju dizala i 
nije se iskoristila ta mogućnost? 
 
DAMIR GRÜNBAUM, nezavisni, pozdravlja sve prisutne. Ima pitanje za Župana. Očekivao 
je da će se ispuniti obećanje o tematskoj sjednici o Kaštijunu. To obećanje nije ispunjeno. Misli 
je da će se o temi Kaštijuna kontinuirano govoriti. Volio bi da se ta tematska sjednica održi 
uskoro, te da u okviru te sjednice bude govora i o tematici koju je spomenuo vijećnik Liović, o 
pročišćivačima. 
Drugo pitanje se odnosi na koncesije. Znamo da ćemo i danas prihvatiti neke odluke o 
koncesijama i to je u redu, međutim ono što ga muči, kao i sve građane Istre, je ono što se 
događa kada se ti koncesijski ugovori ne poštuju. Koje su mjere i sankcije i pravni alati koje 
imamo da poništimo takve ugovore? Imamo Sv. Katarinu Monumente u Puli, imamo mnogo 
primjera po cijeloj obali gdje je ljudima zabranjen prilaz plažama i s tim bi se netko trebao 
ozbiljno pozabaviti. U Umagu imamo jedan ekstremni primjer gdje je100 ha zemljišta i 3 km 
obale ograđeno ogradom visokom 2,5 metra. Ta ograda ide i duboko u more, zabranjen je 
pristup bilo kome i na plažu i na javno dobro, što je nevjerojatno i ta žičana rđava ograda 
izaziva čuđenje turista. 
 
ŽUPAN navodi da nije zaboravio na obećanje, a više nego obećanje to je dužnost. Rečeno je 
bilo da nećemo sada razgovarati o Kaštijunu, već da će tematska sjednica biti sazvana kada 
budemo imali rješenja. Mi znamo koja bi rješenja mogla biti za pitanje Kaštijuna, međutim još 
nismo sigurni kada i kako. U međuvremenu su započeli razgovori i suradnja s Ministarstvom 
za zaštitu okoliša ii Fondom za zaštitu okoliša i energetiku, prvenstveno oko uklanjanja 
evidentiranih strukturnih nedostataka pogona nastalih u gradnji, koji uzrokuju širenje 
neugodnih mirisa sa Kaštijuna i opravdanu zabrinutost mještana. Održani su radni sastanci o 
kojima nije bila obaviještena javnost, jer ti sastanci nisu propagandne i promotivne naravi, već 
su radni, gdje se razgovara o mogućim rješenjima. 
Znači u ovom trenutku imamo suradnju i Ministarstva i Fonda. Nakon tog sastanka iz Fonda 
su nas obavijestili da postoji mogućnost interveniranja u konstrukciju pogona radi poboljšanja 
sustava bio sušenja i pojačanja interne ventilacije uz obrazloženje da se radi o neophodnim 
mjerama optimizacije rada MBO postrojenja uslijed novonastalih okolnosti. Te novonastale 
okolnosti su pojačani izvanredni priljev otpada, sa značajnom organskom komponentom 
tijekom ljetnih mjeseci , znatno iznad dnevnih maksimalnih količina za koje je postrojenje bilo 
projektirano. Takve se okolnosti nisu mogle predvidjeti u samoj fazi pripreme ulaznih 
parametara za projektiranje postrojenja. 
U tom slučaju bilo bi moguće koristiti rezervna sredstva koja nam stoje na raspolaganju, a to 
je otprilike 2 milijuna eura, koja su već na raspolaganju, u kreditnoj liniji putem Fonda za zaštitu 
okoliša i energetike. Trebali bi provesti navedenu intervenciju postrojenja Kaštijuna kao 
nastavak postojeće investicije, tijekom perioda za otklanjanje nedostataka koji traje do 
završetka ugovora investitora, Fonda, sa grčkim izvođačem radova. 
Problem Kaštijuna je trostruki, jedan je problem samog pogona kojeg treba optimizirati. Drugi 
je problem svega onoga što prethodi dolasku otpada na Kaštijun, s treći je problem sve ono 
što slijedi nakon obrade otpada. 
Odlučili smo uspostaviti usku suradnju s našim komunalnim poduzećima, s gradovima. 
Gotovo svi gradovi u Istarskoj županiji svjesni su da je problem gospodarenja otpadom sve 
istarski problem, a odgovorne osobe u Ministarstvu i Fondu, shvaćaju da to nije samo istarski 
problem, nego problem cijele Hrvatske. Prema tome imamo podlogu da se stvari počnu 
rješavati, a ono što nas opterećuje je vrijeme, budući da je stvar kompleksne naravi i da treba 
pristupiti rješavanju sa svih strana koordinirano, u fazi prikupljanja i selekcioniranja otpada, 
gdje se misli osnovati poseban stožer koji će rukovoditi i nadzirati sustav dovođenja otpada, 



                                                             
 

organizaciju dovođenja otpada do Kaštijuna, koji će pokušati motivirati, naročito velike 
hotelske kuće i restorane na odvajanje organskog dijela otpada. U stožeru će biti predstavnici 
svih involviranih subjekata, jedinica lokalne samouprave, komunalna društva, upravljačke 
strukture na Kaštijunu, Istarska županija. Ljeti se dnevna količina od 390 tona koja je 
dozvoljena propisima, ne bi smjela prekoračiti. 
Znači radi se po tom pitanju ozbiljno, ali za rješenje problema Kaštijuna nema čarobnog 
štapića, ali u svakom slučaju problem će biti riješen.  
Znači održat će se tematska sjednica kada budemo imali definitivne odgovore. 
 
JOSIP ZIDARIĆ, pozdravlja sve prisutne. Što se tiče kontrole koncesija, ova Skupština je 
donijela jednu odluku kojom je imenovala tročlano povjerenstvo koje svake godine izlazi na 
teren i kontrolira one koncesionare kojima smo mi dodijelili koncesije. Što se tiče spomenute 
koncesije u Puli, to je državna koncesija i mi nemamo nikakve ovlasti, te ne možemo ništa 
provoditi. Što se tiče mogućnosti oduzimanja koncesije, one su predviđene u ugovoru o 
koncesiji. 
Vezano za tvornicu cementa, mi nismo tamo izdali koncesiju i veliki projekt Terre istriane koji 
se najavljivao, nije zaživio i ništa se nije dogodilo. U ovom trenutku ne zna čije je to vlasništvo, 
pomorsko dobro se utvrđuje granicama pomorskog dobra, mi kao Županija donosimo prijedlog 
a Ministarstvo izdaje rješenje za granice pomorskog dobra. Temeljem tog rješenja se granice 
upisuju u zemljišne knjige i utvrđuje minimalni zakonski pojas od šest metara, tako da za 
tvornicu cementa ne zna u kojem je statusu, vjerojatno je vlasništvo državno. Tamo je bila 
predviđena i neka marinica, državna, za što opet država daje koncesiju 
DAMIR GRÜNBAUM, nezavisni, Što se tiče prvog pitanja, nada se da će ti rokovi biti kratki, 
da nećemo čekati sljedeće ljeto za sazivanje tematske sjednice o Kaštijunu. 
Vezano za koncesije, taj dio koji je pod koncesijom Terre Istriane, sve je to dio naše županije. 
Znači mora postojati netko tko će se o tome brinuti i potaknuti sva nadležna tijela da se 
napokon to riješi. To je veliki dio zemljišta, koji je „okupiran“, nema pristupa nikome. Znači 
svatko se može sjetiti i staviti negdje ogradu i reći „to je moje“. 
 
BORIS ROGIĆ, IDS, pozdravlja sve prisutne. Prije nekoliko dana Sabor Republike Hrvatske 
usvojio je Proračun za 2020. godinu. Za Istarsku županije je namijenjeno nešto više od 450 
milijuna kuna što iznosi 0,3%. 
Što je moguće učiniti da se taj odnos službenog Zagreba promijeni, što se tiče financija prema 
Istarskoj županiji? 
 
ŽUPAN, na pitanje što je potrebno  učiniti, odgovor je „biti na vlasti“. U ovom trenutku budući 
da je vlast kod nas centralizirana, 95% svih resursa, fiskalnih prihoda su u političkom Zagrebu. 
Prema tome, imati više od te torte, znači biti na vlasti ili uz tu vlast. 
Iako to je relativan pojam jer i kad smo bili dio vlasti, ne sjeća se da smo imali više od toga, 
možda nešto malo više. 
Dali smo 300 amandmana, prihvaćeno nije ništa, imamo 0,3% od čega najviše ide na Istarski 
ipsilon. Ima jedna iznimka koja potvrđuje pravilo, a to je sufinanciranje potrebe talijanske 
srednje škole Leonardo da Vinci Buje, gdje je iz Vlade Republike Hrvatske putem jednog 
Ministarstva dobiveno dvanaest milijuna kuna za nužnu i opravdanu rekonstrukciju i obnovu 
te škole. Republika Italija putem Talijanske unije daje input sa 800.000 eura, drugo „stalni 
predstavnik talijanske manjine u Saboru“ dio je vladajuće većine i po tom pitanju uspio je 
isposlovati nešto što nam ide u korist. 
Nada se da će ovaj sustav dijeljenja proračunskog kolača biti bolji ubuduće, da će postojati 
suradnja između lokalne i regionalne samouprave i političkog Zagreba, bez obzira na to koje 
su stranke trenutno na vlasti. Istina je, što je rekao i prošli puta, da nam je ova Vlada omogućila 
i dala suglasnost na kredit od 150 milijuna kuna za dovršenje nove pulske bolnice. Istina je i 



                                                             
 

da 750 milijuna kuna kreditne linije koji će buduće generacije otplatiti narednih 20 ili 30 godina, 
od čega je 188 milijuna na teret lokalne zajednice, a najviše Istarske županije. 
Nada se da fiskalnom decentralizacijom više takvih problema ne bi smjeli imati, jedini način je 
da se svakoj hrvatskoj županiji daje mogućnost samostalnog razvoja u interesu cjeline. 
 
IRENA PERUŠKO, IDS, pozdravlja sve prisutne. Prije postavljanja pitanja, želi izraziti iskrenu 
zabrinutost sa stanjem u školstvu. Naša djeca su provela u školskim klupama manje od 30 
dana, nisu niti svjesni da je školska godina počela, polugodište je već na pragu. Ono što 
podržava je da se dignitet profesora, učitelja i nastavnog osoblja u školi adekvatno nagradi i 
da se njihovo dostojanstvo vrati, međutim iskreno je zabrinuta za našu djecu koja nisu danas 
ovdje ni u jednom trenutku spomenuta. Kakvu to moralnu i etičku poruku šaljemo našoj djeci 
s ovakvim dvoipomjesečnim bitkama koje se vode između prosvjetara za svoja prava i Vlade 
Republike Hrvatske koja je neumoljiva. 
Uputila bi pitanje vezano za hospicij, u kojoj je fazi njegova izgradnja i kada se očekuje njegovo 
stavljanje u funkciju? 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, Zamjenica župana, pozdravlja sve prisutne, zahvaljuje na pitanju. 
Izgradnja hospicija je započela prošle godine u ovo vrijeme i gradi se u suradnji Biskupije 
Porečko pulske, odnosno Karitasa, Grada Pule i Istarske županije. Gradi se sredstvima koje 
je osiguralo Ministarstvo regionalnog razvoja u iznosu od 10 milijuna kuna. Ostatak za 
izgradnju osigurat će Biskupija, a dogovoreno je pismom namjere ranije, da će sredstva 
potrebna za opremanje i za početak rada i sredstva koja će nedostajati kad se ugovore 
palijativni kreveti sa HZZO-om, osigurati u jednakim dijelovima Biskupija, Županija i Grad. Za 
te potrebe u Proračunu Istarske županije za sljedeću godinu, osigurano je 1 milijun kuna. 
Sama izgradnja treba bi biti gotova u 5. mjesecu 2020. godine, zatim slijedi opremanje i 
početak rada. Hospicij će biti namijenjen za 14 teških bolesnika, a imat će i jednu posebnu 
funkciju koju do sada nema ni jedna ustanova ovog tipa u Hrvatskoj, a to je edukacijska, jer 
će uz to što će biti namijenjena za brigu i skrb, biti i ustanova u kojoj će se moći odvijati klinička 
praksa. 
Ovaj naš hospicij je nažalost, tek drugi u državi, prvi je u Rijeci i vjerujemo da će njegovim 
stavljanjem u funkciju kvaliteta života terminalnih bolesnika biti bitno povećana, jer i umiranje 
je dio života. 
 
PREDSJEDNIK zahvaljuje i zaključuje ovu točku dnevnog reda. 
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a. Prijedlog Drugih izmjena i dopuna Proračuna Istarske županije za 2019. 
godinu 

b. Prijedlog Odluke o II. Izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju 
Proračuna za 2019. godinu 

 
BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK, obrazlaže predmetnu točku pomoću Power Point 
prezentacije. 
Ovim izmjenama smanjujemo plan za skoro 122 milijuna kuna, smanjuju se primici od 
financijske imovine i zaduživanja u visini od 134 milijuna kuna. Posljedično se smanjuju 
rashodi u visini od 119,5 milijuna kuna, te izdaci za financijsku imovinu i otplate zajmova u 
visini od 2,5 milijuna kuna. Ono što se povećava su prihodi u visini od 11,7 milijuna kuna te se 
povećava korištenje viškova kod proračunskih korisnika za pola milijuna kuna. 
Ono što je značajno za ove Izmjene i dopune jesu usklađenja i prihoda i rashoda po svim 
kategorijama. Kod proračunskih korisnika su se usklađivali rashodi ovisno o tome kako su 



                                                             
 

naplaćeni prihodi, usklađeni su europski projekti i usklađivali su se svi namjenski programi koji 
se provode u Istarskoj županiji. 
Ono što utječe na smanjenje Proračuna je premještanje plana investicija koji su se planirali u 
2019. godini, a izvršavat će se u 2020. godini. To je izgradnja i opremanje Opće bolnice Pula, 
120 milijuna se smanjuje u rebalansu, a povećava za sljedeću godinu, zatim projekt kod 
Istarskih domova zdravlja, obnova radiološke dijagnostike sa digitalizacijom, koji se financira 
iz kreditnih sredstava u visini od 6,5 milijuna kuna. Dokapitalizacija Plinare se smanjuje i u 
prihodima i u rashodima za 2,4 milijuna kuna, te će se provoditi u sljedećoj godini.  
Osim navedenog, povećavamo porezne prihode za 3,5 milijuna kuna, od čega porez na 
dohodak 1  milijun kuna, a vlastite poreze za 2,5 milijuna kuna. 
Važno je naglasiti da su se postigle uštede kod prijevoza za učenike osnovnih škola u visini 
od 1.200.000 kuna, te se ta sredstva planiraju utrošiti u investicijsko održavanje osnovnih i 
srednjih škola. 
U strukturi prihoda smanjuju se primici od zaduživanja 131 milijun kuna, razne kategorije 
prihoda se smanjuju, a velika većina ih se i povećava i razdvojeni su na one koji se odnose 
na proračunske korisnike i na Županiju. 
Kod Istarske županije povećavamo porezne prihode, smanjuju se pomoći iz državnog 
proračuna i od europskih projekata, smanjuju se primici od zajmova i depozita, te se značajno 
smanjuju primici od zaduživanja, s obzirom na investicije koje prelaze u sljedeću godinu. 
Kod proračunskih korisnika imamo povećanje pomoći iz proračuna i imamo veliko smanjenje 
u zaduživanjima. 
Što se tiče poreznih prihoda, porez na dohodak je u prvom polugodištu pokazivao znatan rast 
i projicirao se u povećanju od 6%, a u drugom polugodištu pokazao je pad te povećanje u 
odnosu na proteklu godinu iznosi tek 3%. U ovom prijedlogu predlažemo povećanje samo za 
1 milijun kuna. 
Kod vlastitih prihoda imamo znatnije povećanje, osobito kod poreza na cestovna motorna 
vozila kod kojih postoji realni rast, kupuju se nova vozila. 
Imamo i značajno povećanje kod poreza na nasljedstvo i darove. 
Kod rashoda također zasebno iskazujemo rashode Istarske županije i rashode proračunskih 
korisnika. 
 
U točki b predlažemo izmjene Odluke o izvršavanju proračuna u dijelu gdje smo predvidjeli 
zaduživanje u visini od 4,8 milijuna kuna za europske projekte. To zaduživanje je bilo 
neophodno u prvoj fazi planiranja proračuna gdje se s kratkoročnim osiguranjem premosti 
problem s likvidnošću, obzirom da u europskim projektima u trenutku kad se provodi moraju 
se platiti 100% troškovi, a prihodi od 80% uglavnom dolaze tek naknadno, ponekad i u 
sljedećoj godini. To je jedna praksa koju smo dugo provodili, a u ovim izmjenama i dopunama 
smo vidjeli da to neće biti potrebno, jer imamo dovoljno likvidnih sredstava. 
 
Skupština Istarske županije nakon provedenog glasanja sa 30 glasova ZA, 2 glasa PROTIV i 
bez SUZDRŽANIH glasova,  donosi 
 

a) DRUGE IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA Istarske županije za 2019. godinu 
 

 
sa 30 glasova ZA ,2 glasa PROTIV  i bez SUZDRŽANIH glasova, donosi 
 

b) ODLUKU o II. Izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna za 2019. 
godinu 

 
 

 



                                                             
 

AD – 4 
Informacija o ustrojstvu i djelokrugu upravnih tijela Istarske županije 

 
ŽUPAN obrazlaže predmetnu točku. Svi vijećnici su dobili e-mailom na znanje, tekst nacrta 
prijedloga odluke o ustrojstvu i djelokrugu upravnih tijela Istarske županije. Isti je tekst upućen 
na savjetovanje sa javnošću, u Ministarstvo uprave i u Sindikat državnih službenika i 
namještenika. 
Nakon provedenog postupka savjetovanja s javnošću prijedlog Odluke bit će predmet 
razmatranja nadležnog Skupštinskog odbora, te na dnevnom redu Skupštine u prosincu ove 
godine, radi konačnog usvajanja. 
Pravilnike o unutarnjem redu upravnih tijela Istarske županije sa sistematiziranim radnim 
mjestima službenika i namještenika donijet će Župan do 20. prosinca ove godine. Rješenje o 
preuzimanju službenika i namještenika iz tijela državne uprave donijet će se s danom 1. 
siječnja 2020. godine, a Rješenja o rasporedu ili raspolaganju, najkasnije u roku od dva 
mjeseca od stupanja na snagu Pravilnika o unutarnjem redu odgovarajućeg upravnog tijela. 
Preuzet ćemo 200 različitih državnih poslova koji se odnose na neposrednu primjenu 
zakonskih propisa na lokalnu razinu i 125 državnih zaposlenika ustrojenih u sedam ispostava 
i tri izdvojena matična ureda, koji će dijelom biti raspoređeni, sukladno vrsti do sada obavljenih 
poslova po pojedinim upravnim odjelima i to najviše u Upravnom odjelu za turizam, Upravnom 
odjelu za gospodarstvo, Upravnom odjelu za obrazovanje, sport i tehničku kulturu i Upravnom 
odjelu za zdravstvo i socijalnu skrb. 
Pojedini djelatnici bit će raspoređeni, sukladno stručnoj spremi, na odgovarajuća radna mjesta 
u Kabinetu župana, u Upravni odjel za proračun i financije, u Upravni odjel za održivi razvoj, 
u Upravni odjel za poljoprivredu, te u Upravni odjel za kulturu i zavičajnost. 
Većina preuzetih djelatnika raspoređuje se u novi Upravni odjel za upravu i imovinsko pravne 
poslove u kojem će osamdesetak djelatnika u četiri odsjeka obavljati poslove matičarstva, 
vođenje registra birača, osnivanja i registracije udruga, imovinsko pravne poslove, poslove 
ujedinjene pisarnice za cijelu županijsku organizaciju, te pomoćno-tehničke poslove. U novom 
ustroju ukidamo Upravni odjel za međunarodnu suradnju i europske poslove, te su njegovi 
poslovi većinom raspoređeni u novu javnu ustanovu Regionalni koordinator Istarske županije 
za europske programe i fondove, a u dijelu poslova međunarodne suradnje poslovi će biti 
raspoređeni u Kabinet župana. 
U nazivu Upravnog odjela za kulturu dodaje se „zavičajnost“. 
U djelokrugu rada Upravnog odjela za talijansku nacionalnu zajednicu i druge etničke skupine, 
dodaju se udruge civilnog društva i koordinacija regionalnog programa za mlade.  
Novi ustroj Istarske županije sastoji se od 11 upravnih odjela, 3 službe, 23 odsjeka. Sjedišta 
upravnih tijela ostaju ista, dakle tradicionalno decentralizirana, ustrojavaju se i dobrim dijelom 
i nasljeđuju izdvojena mjesta rada i to 8 ispostava u gotovo svim istarskim gradovima, s 
izuzetkom Novigrada i Vodnjana, koja su međutim sjedišta izdvojenih matičnih ureda zajedno 
sa Matičnim uredom Općine Potpićan. Imat ćemo 292 djelatnika u radnom odnosu, a trenutno 
ih imamo 167 uključujući 14 pročelnika i 3 dužnosnika. 
 
PREDSJEDNIK navodi da je ideja bila da vijećnici dobiju širu informaciju o opsežnoj pripremi 
za preuzimanje UDU, a sve formalne odluke će se donijeti na sljedećoj sjednici Skupštine IŽ. 
Datum će se naknadno odrediti jer je vezan na datum potpisivanja Sporazuma o preuzimanju. 
 
ŽUPAN navodi da Prijedlog sporazuma, znači osnovnog akta gdje se predviđaju i propisuju 
sva prava i obaveze s jedne i druge strane dobio je danas u 9 sati i 10 minuta i nije ga uspio 
još pročitati. 
 
Skupština Istarske županije prima na znanje  
 



                                                             
 

INFORMACIJU 
o ustrojstvu i djelokrugu upravnih tijela Istarske županije 
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Prijedlog Proračuna Istarske županije za 2020. godinu i Projekcije za 2021. i 2022. 
godinu – I. čitanje 

 
PREDSJEDNIK poziva Barbaru Škreblin Borovčak v.d. pročelnicu da obrazloži predmetnu 
točku. 
 
BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK, obrazlaže točku pomoću PowerPoint prezentacije. 
Proračun za 2020. g. se predlaže u visini od 1mlrd i 68 milijuna kuna, Projekcija se predlaže 
u visini od 1 mlrd i 397 milijuna kuna, te se Projekcija za 2022. predlaže u visini  
1 mlrd  333 milijuna kuna. 
U 2020.g. prihodi se planiraju  u visini od 1 mlrd 332. milijuna kuna, primici od financijske 
imovine i zaduživanja u visini od 370 milijuna kuna. Planira se manjak u visini od 12,6 milijuna 
kuna, od čega se na proračunske korisnike odnosi 23 milijuna kuna, a Istarska županija planira 
u visini od 10,3 milijuna kuna. Rashodi se planiraju u iznosu od 1 mlrd 616 milijuna kuna, a 
izdaci za financijsku imovinu, zaduživanje i otplatu kredita u iznosu od 63 milijuna kuna. 
Grafikonom je prikazano kako se planiraju projekcije kroz financijske godine. Povećani rashodi 
se planiraju iz razloga kreditiranja izgradnje i opremanja Opće bolnice Pula u 2020. u iznosu 
od 270 milijuna kuna što je zbroj onih 120 milijuna prenesenih iz 2019. godine plus 150 milijuna 
dodatnog zaduživanja. 
Planira se investicija dogradnje Bolnice u Rovinju, Zavoda za javno zdravstvo, Istarski domovi 
zdravlja, planira se izgradnja Medicinske škole i dio depandanse Doma za starije Štiglić u Puli. 
To se sve planira iz kreditnih sredstava. 
Iz decentraliziranih sredstava se planira investicija za Društveni centar Pula tzv. Žutu školu, 
te dovršetak Osnovne škole Mate Balote Buje koja se financirala i izvršavala u toku ove 
godine. 
Imamo dva europska projekta, a to su izgradnja sustava navodnjavanja Červar Porat-
Bašarinka koji se provodi i Regionalni centar kompetentnosti koji se radi u suradnji sa Školom 
za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu Pula i koji je u fazi kandidiranja. 
Kao što je i Župan naglasio, imamo jedan međunarodni projekt ulaganja u Talijansku srednju 
školu Leonardo da Vinci Buje u kojoj zajednički sudjeluju Republika Hrvatska, Republika Italija 
i Istarska županija kao osnivač. 
U sljedećim godinama izdvajaju se sredstva za otplatu kredita što je posljedica investiranja iz 
kreditnih sredstava. 
Kada govorimo o Proračunu uvijek razdvajamo dio koji provode tijela Istarske županije od 
onog koji provode proračunski korisnici tako da od 1 mlrd 680 milijuna kuna na Istarsku 
županiju se odnosi 345 milijuna kuna ili 21%, a na proračunske korisnike se odnosi 79% 
sredstava i taj trend se nastavlja i u projekcijama. 
Prihodi se isto prikazuju za proračunske korisnike i za Istarsku županiju. 
Što se tiče strukture financiranja proračunskih korisnika, oni se financiraju u iznosu više od 
50% iz pomoći koje dobivaju iz nadležnih proračuna, od HZZO-a za financiranje zdravstvenih 
ustanova i iz drugih proračuna. 
Veliki udio u njihovom financiranju čini zaduživanje što iznosi 24%. Kod Istarske županije je 
sasvim druga situacija, ona se financira iz poreznih prihoda u visini od 34%, čak 39% se odnosi 
na pomoći, a imamo značajno financiranje zaduživanja. 
Kod poreznih prihoda planiran je porez na dohodak na istoj razini kao i 2019.g. iz razloga što 
imamo najave promjene Zakona o porezu na dohodak. Tim promjenama će se s jedne strane 
olakšati poslodavcima i gospodarstvenicima, međutim s druge strane ovaj iznos opterećuje 
županije i gradove na način da im se smanjuju prihodi. 



                                                             
 

Kod vlastitih poreza imamo povećanje u odnosu na prethodnu godinu, a to se odnosi na porez 
na nasljedstva i darove, porez na cestovna motorna vozila i plovila. 
U strukturi rashoda IŽ značajna sredstva idu na investicije, to se vidi po rashodu za nabavu 
nefinancijske imovine, a sve ostale rashode IŽ ima raznoliko, što kod proračunskih korisnika 
nije slučaj. Kod njih je struktura rashoda puno jednostavnija, ističu se rashodi za zaposlene i 
materijalni rashodi što upućuje na to da se pretežno bave djelatnošću za koju su i osnovani. 
Znakovito za 2020. je da imaju značajna ulaganja u kapitalnu imovinu zbog investicija. 
Kod upravnih odjela interesantno je pogledati na koji način se osiguravaju sredstva vezano za 
novi ustroj. Imamo jedan novi Upravni odjel za opću upravu i imovinsko pravne poslove, te se 
kod njih osiguravaju plaće i materijalni rashodi za funkcioniranje. 
Najviše sredstava se prikazuje u Upravnom odjelu za poljoprivredu i Upravnom odjelu za 
obrazovanje iz razloga što su kod njih dva projekta a to su navodnjavanje Červar Porat-
Bašarinka i investicije u škole. 
Najveće promjene koje nastaju u Proračunu je vezano za preuzimanje poslova Ureda državne 
uprave, gdje se preuzimaju i poslovi i djelatnici. 
Prosječna plaća kad se usporedi prema stručnoj spremi, u odnosu prema našem Kolektivnom 
ugovoru bit će veća za 30-35%, s time da Istarska županija kao jedinica lokalne samouprave 
ima određeno ograničenje za masu plaća koje ne smije prijeći 20% izvornih prihoda. Ukoliko 
bi se zbrojila masa plaća koje imamo i koje ćemo imati sa novim djelatnicima, taj postotak bi 
bio prekoračen, međutim u prijedlogu izvršavanja državnog proračuna osigurana je jedna 
odredba koja kaže da troškovi preuzetih djelatnika se smiju izdvojiti iz mase plaća. 
U planu 2020. projicirali smo ukupne troškove preuzetih poslova i djelatnika na razini 22,4 
milijuna kuna, a prihodi se planiraju u iznosu 21,5 milijuna kuna, s time da 21 milijun kuna 
planiramo dobiti od državnog proračuna iz Ministarstva uprave, a 500.000 su njihovi vlastiti 
prihodi. 
Ono što je isto jako važno za proračun je da imamo plan razvojnih programa planiran za 2020. 
u visini od 456 milijuna kuna, od čega imamo četiri cilja, a to su gospodarstvo, gdje izdvajamo 
12 milijuna kuna, razvoj ljudskih resursa 375 milijuna kuna. Ovdje su obuhvaćeni svi projekti 
koje provodimo u obrazovanju, zdravstvu i socijalnoj skrbi. Imamo Mjeru 3, ulaganje u 
infrastrukturu gdje se iskazuje ulaganje u sustav navodnjavanja i u lučke uprave iz sredstava 
koncesija pomorskog dobra. Četvrta mjera je razvoj i očuvanje istarskog identiteta. Jedan od 
projekata koji će se provoditi je i obnova Kuće istarskih kaštela. Osim toga tu su i drugi projekti 
koji se provode u kulturi. 
 
PREDSJEDNIK zahvaljuje na izlaganju i obrazloženju i otvara raspravu po Klubovima. 
 
SANJA RADOLOVIĆ Klub SDP-HSU-SDSS, zahvaljuje na danoj riječi. Evidentno je da se 
projekt izgradnje Doma Alfredo Štiglić neće tako skoro realizirati zbog neriješenih imovinsko-
pravnih odnosa sa Hrvatskim zavodom za mirovinsko osiguranje. Mišljenja je da svi zajedno 
trebamo donijeti jedan zaključak i uputiti ga u Zagreb koji ne smije biti samo deklarativne 
naravi, već bi to trebali dignuti na jednu višu političku razinu da se izvrši dobronamjeran, 
pozitivan, politički i sustavni pritisak na Hrvatski zavod za mirovinsko osiguranje, jer ovaj njihov 
postupak kojim ne žele prenijeti vlasništvo, nakon toliko godina korištenja i ulaganja što je 
Županija uložila u domove za starije osobe, je apsurdan. Time se zapravo priječi mogućnost 
dogradnje Doma Alfredo Štiglić i našim se najstarijim žiteljima onemogućava adekvatan 
smještaj. Podsjeća da smo već smo bili donijeli suglasnost na kreditno zaduženje i zaista 
apelira na sve aktere na lokalnoj, regionalnoj i nacionalnoj razini da se izvrši pritisak kako bi 
se taj problem riješio. 
Vidi da niti ove godine nažalost nije planirano u proračunu sufinanciranje prijevoza za 
srednjoškolce. Podsjeća da je Istarska županija to zadnji puta učinila 2014. godine u iznosu 
od 2,4 milijuna kuna. Kao što smo čuli, učinjene su čak uštede na osnovnoškolskom prijevozu 



                                                             
 

i zaista mišljenja je da se u proračunu može i mora naći novaca kako bi se olakšala situacija i 
roditeljima i srednjoškolcima. 
Također već je nekoliko puta govorila i predlaže da se u proračun stavi jedna izrada studije 
potreba za smještajnim kapacitetima za deficitarna zanimanja, primarno za liječnike. Ako smo 
se mogli zadužiti za izgradnju doma Alfredo Štiglić, to je neka cifra koja bi zadovoljila i potrebu 
izgradnje stanova za liječnika, da li u sadašnjoj zgradi Mornaričke bolnice ili drugdje, inicijativa 
je svakako da se ta problematika krene rješavati. 
Zanima je objašnjenje vezano za Kaštijun gdje je za 2019. godinu predviđeno 700.000 kuna 
za izgradnju, a u 2020. godini imamo 6.216.000 kuna, te traži detaljno, pismeno specificirano 
što predstavlja taj skok u iznosima? 
Po pitanju projekta azila za napuštene životinje, zanima je u kojoj fazi je navedeni projekt? 
Vidljivo je da se sredstva smanjuju sa 70.000 kuna na 10.000 kuna. 
Slična je situacija i sa velikim projektom Žičara na Učki za kojeg je bilo planirano 50.000 kuna, 
a sada nije planirano ništa. U kojoj fazi je taj projekt i zašto to više nećemo sufinancirati? 
Što se tiče Kabineta župana imamo stavku rashodi za zaposlene van radnog odnosa u iznosu 
od 165.000 kuna. Na koliko osoba se to konkretno odnosi i na koji vremenski period? Također 
rashodi za usluge iznose preko 10 milijuna kuna kao i nespomenuti rashodi poslovanja preko 
1 milijun kuna. U svim drugim upravnim odjelima ti troškovi se kreću oko par tisuća kuna i 
neznatni su u odnosu na iznos u Kabinetu župana.  Zamolila bi da joj se pismeno dostavi što 
se konkretno troši pod rashodima za usluge Kabineta župana u iznosu 10 milijuna kuna i 
nespomenutim rashodima poslovanja 1 milijun kuna. 
Još jedno pitanje odnosi se na rashode za zaposlene Grada Pule pod programom javnih 
potreba ustanova u kulturi i sufinanciranje 108.000 kuna. Što se tu konkretno sufinancira 
Gradu Puli? 
 
TATJANA TOMAIĆ, Klub HDZ-a, prvo bi u nekim segmentima pohvalila proračun i napore 
određenih upravnih odjela koji rade dobar posao, međutim ima i dosta nejasnoća, pogotovo 
što se tiče azila za životinje. Osobno je već dva puta podnijela amandman na proračun 
Županije i dva puta je taj amandman prihvaćen. Amandman je prihvaćen u iznosu od 70.000 
kuna, a nije ostvaren. Sada taj iznos iznosi 10.000 kuna, te je mišljenja da je to sramotno da 
Županija nema u proračunu niti jednu stavku gdje se može brinuti za napuštene životinje. 
Zašto se to ne može ostvariti? Mišljenja je da bi svi trebali učiniti napor i to realizirati, jer to 
pokazuje jednu lošu sliku, pogotovo brige za napuštene životinje. 
Što se tiče turizma, mi smo turistička županija, interesira je stavka operativni plan razvoja 
cikloturizma sada pretvara u studiju upravljanja kvalitetom razvoja cikloturizma i od 37.000 
kuna se ide na 190.000 kuna. Da li je tu uvršten i neki elaborat i projektna dokumentacija za 
ciklističke staze? 
Pohvaljuje sufinanciranje Sveučilišta Jurja Dobrile u Puli u iznosu od 500.000 kuna i mišljenja 
je da je jako bitno da se Sveučilište nastavi financirati. Podsjeća na financiranje klavira prošle 
godine. 
Međutim primjećuje nešto što je jako žalosti, a radi se o školstvu, o jednoj socijalnoj 
neosjetljivosti. Još nismo uspjeli realizirati besplatni obrok za naše učenike osnovnih škola. 
Navodi da naš Proračun raste, a ne možemo izdvojiti 10 ili 11 milijuna kuna za besplatni topli 
obrok za djecu i time ne šaljemo dobru poruku pogotovo u ovoj sadašnjoj socijalnoj situaciji u 
Istri, nakon sloma mnogih firmi. 
Tu bi trebalo reagirati i probati pronaći neko zadovoljavajuće rješenje. 
Znamo svi da HDZ-ova Vlada radi kapitalne projekte u Istri, Istarski ipsilon koji je najveće 
gradilište momentalno u Hrvatskoj, sa 700 radnika, zatim Bolnica, Arheološki muzej. 
Moli da se proba razmisliti o tome da se nađe rješenje za razne projekte, za socijalnu 
osjetljivost i za djecu. 
 



                                                             
 

VILI ROSANDA, Klub IDS-HNS-ISU-HSLS-ZELENI, mišljenja je da postoji rješenje za jedan 
dobar dio problema. Svatko tko je čitao proračun će se složiti da bi bio zadovoljniji da je puno 
više stavki u njemu, međutim dok ne dođe do neke veće i kvalitetnije decentralizacije, teško 
ćemo iz tih gabarita izlaziti. 
Hvala na 0,3% sredstava koja dolaze iz državnog proračuna, ali činjenica je da 93% svih 
sredstava što je zarađeno u jedinicama lokalne samouprave, tj. u Istri, odlazi u Zagreb. Kao 
što je prije Župan rekao, nije to samo problem Istre. Kvalitetna decentralizacija bi 
podrazumijevala da svaka Županija, svaki Grad i Općina u Hrvatskoj, na raspolaganju ima 
puno više sredstava nego što ima na raspolaganju u ovom trenutku. 
Ovaj Proračun je investicijski, nastavlja se val investicija, izgradnja Opće bolnice u Puli, 
Bolnice u Rovinju, Zavoda za javno zdravstvo, Dom Alfredo Štiglić, škole u Puli i Bujama, 
Centar za kompetencije. 
Iz Proračuna se da iščitati da Vlada provodi još jednu mini reformu, treba pohvaliti svako 
nastojanje smanjenja poreza da više novaca ostaje građanima, ali ova mjera 4 će se negativno 
odraziti na sam prihod jedinica lokalne samouprave i Županije. 
Volio bi da Vlada ispuni obećanje koje je dala u prošloj godini o smanjenju PDV-a, ne za 1%, 
već 5% da budemo malo više konkurentni. 
Vezano za UDU, nada se da će UDU kada ga Županija preuzme da će se usluge i ti poslovi 
obavljati efikasnije, jeftinije i brže. 
Zanima ga iznos od 2 milijuna kuna za informatičku integraciju UDU-a? Da li uopće imaju 
računala u državnoj upravi? Da li je istina da državna uprava nema licence za Windowse i za 
Excele? Da li isti oni koji kontroliraju ostala poduzeća, nemaju osnovne uvjete za rad? 
 
PREDSJEDNIK zaključuje raspravu po Klubovima i otvara pojedinačnu raspravu. 
 
SANJA RADOLOVIĆ, SDP, radi se o financiranju Sveučilišta kroz proračun za 2020. godinu 
i uistinu je pohvalno što Istarska županija već godinama sudjeluje u financiranju djelatnosti 
Sveučilišta, međutim ovdje će se sufinancirati samo glazbena oprema, odnosno klaviri i 
sufinanciranje sredstava za rad Sveučilišne knjižnice koju zapravo svi mi koristimo. Nažalost 
ono što je Sveučilište tražilo da uđe u Proračun, nije ostvareno, a to je sufinanciranje otvaranja 
studija medicine. Primjećuje da iznos koji je Sveučilište tražilo, a to je 1.200.000 kuna, mi 
ćemo se dovesti u situaciju da ćemo imati prostor i opremu, imat ćemo dio kadra koji je 
naveden u elaboratu za dobivanje dopusnice za koju je odobrenje dalo Ministarstvo i koje 
financira Ministarstvo, imat ćemo kadar koji plaća samo Sveučilište, ali nažalost ne 
participiranjem Županije dovest ćemo se u situaciji da se neće ispuniti svi kadrovski uvjeti. 
Radi se o 1.200.000 kuna, na Proračun od preko milijardu kuna i mišljenja je da je to zapravo 
jedan sitan financijski zalogaj za Istarsku županiju, posebice za Županiju koja se stalno hvali 
da želi da naša Opća bolnica preraste prvo u klinike, a zatim i u klinički bolnički centar. To će 
biti jedna naša velika sramota ukoliko se u županijski proračun ne uvrsti financiranje studija 
Medicine. 
 
DAMIR GRÜNBAUM, nezavisni, navodi da u Proračunu ima dobrih stvari iza kojih stoji 
predani rad nekih stručnjaka ove Županije, međutim znamo da „jedna muha može pokvariti 
ručak“.  
Dok god politika a ne struka upravlja projektima ove Županije i dok god se pogoduje politički 
podobnima, neće dignuti ruku za ovaj Proračun. Da je struka bila pitana, nikad ne bi imali 
problema oko velikih projekata kao što je Kaštijun.  
Znamo koje su dugogodišnje želje Umažana, da se izgradi srednja škola. Imamo projekt 
navodnjavanja Červar Porat-Bašarinka, kojim se očito pogodovalo Agrolaguni, mi to svi  
jednim dijelom plaćamo. 
 



                                                             
 

IRENA PERUŠKO, IDS, želi se osvrnuti na sveukupno izlaganje naših vijećnika i Klubova 
vezano za proračun. Bilo bi dobro da ponovno vidimo koliki je udio novaca unutar same 
Istarske županije, a koji se ne odnosi na proračunske korisnike na raspolaganju Županiji  Pitala 
bi vijećnike koji kažu da naša županija nije socijalna, da kažu koje su to županije koje su 
socijalne i na koji način su socijalne? Da li davanje svega besplatno, unedogled, znači 
isključivo samo socijalno? 
Što se tiče azila za životinje, čekalo se više od godine dana da Republika Hrvatska donese 
Pravilnik, koji je stupio na snagu u desetom mjesecu i da su gradovi zaduženi za izgradnju 
azila. Kolegice Radolović, vi jako dobro znate, budući ste vijećnica u Gradu Puli, da je azil u 
gradu Puli i da je tih 70.000 kn osigurano za projektnu dokumentaciju.  
 
(čuju se negodovanja iz klupa). 
 
PREDSJEDNIK smiruje vijećnike koji negoduju i navodi da vijećnik kad se javi za raspravu 
ima pravo izreći svoje mišljenje. 
Daje riječ vijećnici Sanji Radolović vezano za kršenje Poslovnika. 
 
SANJA RADOLOVIĆ, SDP, smatra da bi se trebala organizirati neka radionica sa edukacijom 
o Poslovniku. Zanima me da li ubuduće kada se javljamo za rasprave,  da li se mi očitujemo 
kao vijećnici u pojedinačnim raspravama i raspravama u ime Kluba na ono što su pojedini 
vijećnici prije rekli, ili se referiramo na materijal koji smo dobili i o kojem raspravljamo? Samo 
to me zanima, da znam kako da se ubuduće postavljam, da li da pričam „o brodskim 
motorima“, ili možemo pričati o radnim materijalima koje smo dobili. 
 
PREDSJEDNIK, vijećnica Radolović je sad prekršila Poslovnik, jer se javila za kršenje 
Poslovnika, a nije rekla gdje je prekršen Poslovnik, ni po kojem članku. 
Ako vi želite reagirati, nitko vam ne brani, imate „ispravak krivog navoda“ i molim vas, nemojte 
na takav način reagirati. Ukoliko vijećnik osjeća potrebu da se mora osvrnuti na nešto 
prethodno rečeno, to sigurno može kroz svoju raspravu i kroz „ispravak krivog navoda“.  
Ako tražite povredu Poslovnika, morate reći gdje je vijećnik pogriješio i referirati se na čl. 
Poslovnika. 
 
PETAR MACURA, IDS, ova me rasprava ponukala da se vratim na početak i koncept 
stvaranja jednog proračuna. Proračun bi se ustvari ispravnije trebao zvati plan prihoda i 
rashoda. Ako se složimo, a u tome bi se trebali složiti, da je konačna cifra Proračuna Istarske 
županije 1 milijardu i četiristo milijuna kuna, 78% je područje troškova koje prolaze preko ovog 
proračuna, onda je onaj drugi dio od 27,2%, ono o čemu raspravljamo. Ovu raspravu o 
proračunu bismo trebali svesti u jednu korektniju raspravu. Ovo je prvo čitanje, prema tome 
mi bi trebali imati obavezu, ako smo se složili da je to maksimalno što možemo očekivati iduće 
godine, da pored prijedloga za financiranje, da kroz to uvrstimo i naša razmatranja o ukupnoj 
aktivnosti proračuna, da damo još jedan prijedlog, što oduzimamo od toga i što dodajemo. 
Podsjećam da deficitarno financiranje Proračuna lokalne samouprave nije dozvoljeno u 
Hrvatskoj. Ispravite me, ako je. Mislim da nije, prema tome pokušajmo se korigirati, nešto što 
nije bilo dobro, što skidamo iz proračuna i nešto što bi trebalo dodati, što je ispravnije. 
Pokušajmo se korigirati u tom smislu, i to će biti doprinos raspravi, jer inače ovo sve što se 
govori do sada je želja, a želja je limitirana mogućnostima financiranja javne potrošnje za ovu 
samoupravu. 
Očito je da ovu govornicu želite iskoristiti za neka druga vaša gledanja. 
 
PREDSJEDNIK zaključuje pojedinačnu raspravu i daje riječ Županu. 
 



                                                             
 

ŽUPAN, sva pitanja su interesantna, umjesna i na mjestu. To je i uloga jednog predstavničkog 
tijela. 
Vezano za neboder Doma Alfredo Štiglić, postavljeno je pitanje imovinsko-pravnih odnosa. 
Pročitat ću kraj dopisa koji smo dobili putem Hrvatske zajednice županija od nadležnog 
ministra rada i mirovinskog sustava od 29. listopada 2019.g.: „Mišljenja smo da bi pitanje 
predmetnih nekretnina trebalo riješiti prodajom ili davanjem u zakup čime bi Zavod za 
mirovinsko osiguranje ostvario financijska sredstva koja bi mogao uložiti u unaprjeđenje 
svojeg poslovanja“. 
Pod tim i takvim uvjetima, mi ne možemo razgovarati o ulaganjima u vlasništvo koje nije naše, 
koje će nam nakon toga biti prodano ili dano u zakup. Svakako razgovarat ćemo s nadležnim 
ministrom. 
Što se tiče prijevoza srednjoškolaca, da ostvarene su uštede u prijevozu osnovnoškolaca za 
koje postoji zakonska obveza osiguranja prijevoza putem natječaja. Uspjeli smo uštedjeti 
između 4,5 do 5 milijuna kuna. To što smo uštedjeli, odmah smo vratili u investicije u uređenje, 
rekonstrukciju, adaptacije, sanacije i opremanje škola. To je legitimno i opravdano. 
Rješavanje stambenog pitanja za deficitarna zanimanja ćemo detaljno razmatrati. 
Što se tiče Kaštijuna, u proračunu  imamo dvije pozicije, 5.995.093 kn za otplatu anuiteta 
kredita europske investicijske banke, a to su sredstva koja ugovorno izdvajaju jedinice lokalne 
samouprave u jednom dijelu i Kaštijun u drugom dijelu. Drugi iznos je 6.216.000 kuna koji se 
također kao i prethodni iznos pojavljuje i na prihodovnoj i na rashodovnoj strani, a predstavlja 
neutrošeni dio kredita europske investicijske banke koji je inicijalno iznosio preko 10 milijuna 
eura. Navedena sredstva smiju se koristiti samo uz odobrenje resornih ministarstava za 
financije i zaštitu okoliša, isključivo za investicijsku namjenu ugovora o gradnji. Ugovor o 
gradnji Kaštijuna je još uvijek aktivan i s jedne stane uključuje Fond za zaštitu okoliša i grčkog 
izvođača radova s druge strane. I u ovom slučaju Istarska županija se pojavljuje samo u ulozi 
nositelja, zasad neiskorištene kreditne obveze. Radi se o prihodu i rashodu i to su sredstva 
koja mi moramo bilježiti, koja se još nisu upotrijebila, a u ingerenciji su državne razine. 
Odgovor na pitanje u vezi Kabineta župana bit će dostavljeno pismeno. 
Zatim bilo je pitanje vijećnice Radolović oko sitnog financijskog napora koji mi ne dajemo za 
studij medicine na pulskom Sveučilištu Juraj Dobrila. 
Dana 24. listopada 2019. g. rektoru Sveučilišta Juraj Dobrila dostavljen je Prijedlog 
Sporazuma o suradnji na osnivanju Medicinskog fakulteta u Puli, uz zamolbu da isti razmotri 
i dostavi eventualne primjedbe. U članku 4. tog Sporazuma navodi se da se Županija 
obavezuje osigurati inicijalnu financijsku podršku u iznosu od 1.200.000 kuna u 2020. godini, 
u svrhu izdavanja dopusnice za rad studija medicine. Nadalje u istom članku navedeno je da 
se Županija obavezuje podupirati redovnu studijsku djelatnost Medicinskog fakulteta u Puli u 
iznosu od 800.000 kuna u 2021. godini i 400.000 kuna u 2022. godini. Također u Sporazumu 
piše da nakon 2022. godine prestaju sve financijske obveze Županije u pogledu financiranja 
redovne djelatnosti Medicinskog fakulteta u Puli. 
Potpisnici ovog tripartitnog Sporazuma bili bi rektor Sveučilišta Juraj Dobrila u Puli, ministrica 
znanosti i obrazovanja i Zamjenik župana koji obnaša dužnost župana. 
Do sada nismo dobili očitovanje od strane Sveučilišta na naš prijedlog Sporazuma. 
Tražili smo od Sveučilišta da se angažira oko dobivanja potpisa nadležnog Ministarstva na 
predloženi tekst Sporazuma. Nakon toga bi se iz proračuna Istarske županije osigurala 
inicijalna sredstva za dobivanje dopusnice i za početak rada studija medicine u točno 
definiranim iznosima kroz trogodišnje razdoblje, što je bio prijedlog Sveučilišta, nakon čega 
zaključno sa proračunskom 2022. godinom prestala bi svaka naša obaveza financiranja 
Medicinskog fakulteta u Puli. Takva proračunska potpora bez obzira na opravdanost namjene 
osnivanja medicinskog fakulteta, nije naša zakonska obveza pa time ne može biti niti naša 
trajna obveza.  
Naša ponuda je još uvijek na stolu, konkretna, jasna, transparentna i sa jasno definiranim 
vremenskim rokovima i ograničenjima. Voljni smo za razgovore oko implementacije tog 



                                                             
 

projekta sa rektoratom Sveučilišta Juraj Dobrila i njenim osnivačem, Ministarstvom znanosti i 
obrazovanja. 
Zatražit ću sastanak sa ministricom znanosti i obrazovanja, s predstavnicima Nacionalnog 
vijeća za znanost, visoko obrazovanje, tehnološki razvoj, koji u međuvremenu nisu dali 
suglasnost na projekt osnivanja studija medicine u Puli.  
Znači, nije istina da mi nećemo dati sredstva, dat ćemo, ali uz određene uvjete. 
Bilo je pitanje vijećnika oko srednje škole u Umagu i oko projekta navodnjavanja Červar Porat-
Bašarinka to je vrlo vrijedan projekt i u fazi je realizacije. Za par dana ću se sastati s 
gradonačelnikom Umaga, razgovarat ćemo o svemu, o problemima, nedoumicama, 
nesporazumima. 
Oko azila za životinje, čuli smo da je to više gradski nego županijski projekt. 
Što se tiče besplatnih obroka, nenamjenski prihodi u ovoj Županiji ne rastu, kao niti 
decentralizirana sredstva. Ono što u ovom trenutku raste kod nas su sredstva koja uspijemo 
povući iz europskih fondova, što samostalno, što putem ministarstva, sredstva koja uspijemo 
dogovoriti s ostalim jedinicama lokalne samouprave na području županije, sredstva koja 
dobivamo iz donacija kao u slučaju Srednje talijanske škole u Bujama i ono za što se 
zadužujemo. Naša stopa zaduženosti u ovom trenutku iznosi 17,13%. Nakon što ćemo dati 
suglasnosti svim do sada potpisanim sporazumima i ugovorima, nakon poštivanja svih danih 
obećanja i suglasnosti za zaduživanja, stopa zaduženosti Istarske županije će iznositi 18,74%. 
Mišljenja sam da je to konačna stopa i da tu trebamo stati sa daljnjim zaduživanjem. 
 
VLADIMIR TORBICA, ukoliko se pitanje odnosilo na sljedeću godinu, povećanja nema za 
ustanove, ostalo je na istoj razini. Ukoliko se odnosilo na ovu godinu, odnosilo se na nekoliko 
stavaka, što će se kasnije vidjeti prilikom donošenja rebalansa i donošenja programa javnih 
potreba, od kojih je najveća naše učešće u obnovi zidina Pomorskog i Povijesnog muzeja, 
sudjelovanje u izložbi „Bella ciao“, u izložbi Mauricija Ferlina i na Grožnjan, a to su sve 
sredstva iz drugih izvora. 
 
JOSIP ZIDARIĆ, prije dvije godine sufinancirali smo sa 100.000 kuna dva projekta za azil, 
jedan za Pulu, jedan za Pazin. Pula je izrazila želju da revidira te projekte. Mi smo 70.000 
kuna ugovorili sa Gradom Pulom za reviziju projektne dokumentacije na njihovom zemljištu, 
jer to je njihova obaveza. Zašto nismo osigurali negdje dodatna sredstva, zato što je Grad 
Pula u proračunu osigurao sredstva. Mi se nadamo da nećemo morati davati nekakvu pomoć, 
jer je to njihova zakonska obaveza. Mi ćemo tih 70.000 kuna platiti kada projekt bude gotov. 
Taj Pravilnik je donesen prije mjesec dana, a projekt se sada radi. 
 
NADA PRODAN MRAKOVIĆ, pročelnica, operativni plan razvoja cikloturizma bio je samo 
kratko dokument koji je na neki način Ministarstvo turizma „uvjetovalo“ svim županijama, jer 
putem njega jedinice lokalne samouprave, turističke zajednice i ostali dionici mogu povlačiti 
sredstva od Ministarstva turizma, a projekti putem kojih žele povući sredstva, moraju biti 
navedeni u tom dokumentu. Što se tiče Studije upravljanja kvalitetom razvoja cikloturizma, to 
je dokument koji smo također kandidirali na Ministarstvo turizma, 190.000 kuna je ukupan 
iznos, 80% sufinancira Ministarstvo turizma, što je cca 150.000 kuna, a ostatak Upravni odjel 
za turizam. Radi se o dokumentu kojim želimo dobiti neke podatke i informacije za što 
kvalitetniji razvoj tog proizvoda, a to su stavovi, mišljenja lokalnog stanovništva, svih dionika 
u razvoju tog proizvoda, upravo da nakon toliko godina razvoja vidimo gdje smo i na koji način 
dalje razvijati, naravno uz pretpostavku održivog razvoja. 
 
PREDSJEDNIK, nakon rasprave predlaže donošenje sljedećeg Zaključka. 
 
Skupština Istarske županije nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi 
 



                                                             
 

ZAKLJUČAK 
 

1. Prihvaća se Proračun Istarske županije za 2020. i projekcije za 
2021. i 2022 godinu u I. čitanju. 

2. Rok za podnošenje amandmana na proračun Istarske županije za 
2020.  i projekcije za 2021. i 2022. godinu je do 29. 11.2019. godine, 
a amandmani se dostavljaju Stručnoj službi Skupštine Istarske 
županije. 

3. Zadužuje se predlagatelj akta da proračun Istarske županije za 
2020. i projekcije za 2021. i 2022. godinu u konačnom prijedlogu, 
dostavi Skupštini istarske županije u II. Čitanje. 

4. Ovaj Zaključak stupa na snagu prvog dana od objave u „Službenim 
novinama Istarske županije“ 

 
AD – 6 

Izvješće o radu Župana Istarske županije za razdoblje 01. siječnja do 30. lipnja 2019. 
godine 

 
PREDSJEDNIK navodi da se radi o Izvješću o zadnjem dijelu mandata župana Valtera Flega. 
 
Skupština Istarske županije bez rasprave, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO 
usvaja 

 
IZVJEŠĆE 

o radu Župana Istarske županije za razdoblje 01. siječnja do 30. lipnja 2019. godine 
 

AD – 7 

Prijedlog Odluke o drugim izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u kulturi 
za 2019. godinu 

 
Skupština Istarske županije bez rasprave, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO 
donosi 

ODLUKU 
 o drugim izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u kulturi za 2019. godinu 

 
AD – 8 

Prijedlog Zaključka o utvrđivanju I. izmjena i dopuna Popisa prioriteta za raspored 
sredstava decentraliziranih funkcija u 2019. godini između zdravstvenih ustanova nad 

kojima Istarska županija ima osnivačka prava 

 
Skupština Istarske županije bez rasprave, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO 
donosi 
 



                                                             
 

ZAKLJUČAK 
 o utvrđivanju I. izmjena i dopuna Popisa prioriteta za raspored sredstava 

decentraliziranih funkcija u 2019. godini između zdravstvenih ustanova nad kojima 
Istarska županija ima osnivačka prava 

 
AD – 9 

Prijedlog Odluke o donošenju Programa zaštite okoliša Istarske županije za razdoblje 
od 2019. do 2023. godine 

 
PREDSJEDNIK,  obzirom da nije potrebno dodatno pojašnjenje, otvara raspravu. 
 
ROBERT VELENIK, IDS, ističe da će dignuti ruku za taj prijedlog. Ovaj Program je obiman, 
puno je stručnjaka radilo na njemu i naravno da je želja svih nas da se držimo toga, da bude 
što manje incidenata.  
Što je bilo s obećanjem države koja je rekla da će nadoknaditi dio štete za izljev nafte u 
Raškom kanalu, što se dogodilo u mjesecu lipnju 2018. godine. Da li je država refundirala te 
troškove, jer službe su jako dobro odradile posao čišćenja i turizam nije ispaštao? 
 
JOSIP ANTON RUPNIK, Zeleni, predložio bi da ako se može u Program ugradi da se u 
Istarskoj županiji zabrani korištenje mehaničkih pročistača, već da budu isključivo biološki ili 
kemijski, da se voda pročišćava 95-96%, koja bi se mogla koristiti za navodnjavanje, jer kako 
kažu neki kolege „čuvajte Jadran, jer Jadran nije septička jama“. 
Isto tako bi predložio da se u Program ugradi sustav da se u budućnosti Istre koriste obnovljivi 
izvori energije, a od neobnovljivih izvora, samo isključivo, plin. To su naši kolege napravili u 
Austriji i tako se ponašaju. 
Ono što je bitno, da bi se to realiziralo, što je predložio i na Odboru, da bi trebalo tražiti od 
pravosuđa da se očituju da će poštivati odluke koje donese Istarska županija, a ne kad se 
nešto dogodi, radi dijametralno suprotno. 
 
PREDSJEDNIK zatvara raspravu i poziva pročelnika Josipa Zidarića da iznese pojašnjenja. 
Mišljenja je da je prijedlog vijećnika Rupnika, napredan i razuman, ne zna da li se to danas 
može tehnički realizirati, trebali bi podnijeti amandmane. Međutim može se na Odboru o tome 
raspravljati, te ako se utvrdi potreba da se pokrene inicijativa za izmjenom Programa. 
 
JOSIP ZIDARIĆ, što se tiče prvog pitanja, naglašava da su svi troškovi podmireni. Svi 
dobavljači su podmireni i sada je to sve zaključeno. Još imamo obvezu materijal koji je prilikom 
čišćenja odvezen, vratiti natrag, ali to će se napraviti kada budu vremenski uvjeti dozvolili, u 
proljeće. 
Što se tiče prijedlog gospodina Rupnika, naglašava da se u Županiji već grade takvi uređaji 
sa kvalitetom vode od 98%. IVS je nastavio graditi sustave za fekalnu odvodnju po Istri i to se 
tako i gradi i radi. Slično je i u Poreču gdje isto tako sva četiri uređaja imaju vrlo visoki stupanj 
pročišćavanja. Naravno da uvijek možemo Program mijenjati, on traje pet godina, i kad god 
se ukaže potreba ili stručni razlog da se to učini, mi ćemo to rado napraviti. 
 
ZVONKO LIOVIĆ, HNS, htio bi navesti jednu činjenicu, a to je da kada budemo mijenjali 
strategiju kao što je gospodin Rupnik naveo, to treba obuhvatiti jednu široku raspravu, jer to 
nije tako jednostavno u kontekstu navedenih prijedloga. 
 



                                                             
 

PREDSJEDNIK daje točku na glasanje uz napomenu da vijećnici pojedinačno, kao i Odbor 
uvijek imaju pravo pokrenuti proceduru za izmjenama i dopunama ovog Programa, te da 
shodno tome raspravljamo i donosimo odluke. 
 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi 
 

ODLUKU 
 o donošenju Programa zaštite okoliša Istarske županije za razdoblje od 2019. do 

2023. godine 

 
AD – 10 

Prijedlog Odluke o usvajanju stručne podloge „Prostorno programska osnova 
Limskog zaljeva i Limske drage 

 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi 
 

ODLUKU 
 o usvajanju stručne podloge „Prostorno programska osnova Limskog zaljeva i 

Limske drage 

AD – 11 
Prijedlog Zaključka o donošenju Plana djelovanja Istarske županije na području 

prirodnih nepogoda u 2019./2020. godini 
 
PREDSJEDNIK navodi da je naš vijećnik Boris Rogić predsjednik Povjerenstva za 
elementarne nepogode, te ukoliko je potrebno može dati obrazloženje. 
 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 o donošenju Plana djelovanja Istarske županije na području prirodnih nepogoda u 

2019./2020. godini 
 

AD – 12 

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu 
gospodarskog korištenja morskih plaža na području BORIK – Poreč 

JOSIP ZIDARIĆ, interes je tvrtke Valamar da u zaleđu Borika, izgradi jedan novi hotel sa pet 
zvjezdica, vrijednosti oko milijardu kuna. Zbog toga treba i na obali nešto napraviti. Njihov je 
interes da se i na obali nešto dogodi kad bude gotov taj hotel i zato smo išli u izmjenu odluke 
sa povećanjem određenih  površina, što znači i dodatna sredstva koja će uprihoditi i Županija 
i Grad Poreč. Na ovaj materijal dobivene su potrebne suglasnosti DORH-a i nadležnih 
ministarstava, znači izmjena te odluke je usklađena sa zakonom. 



                                                             
 

Vezano za sljedeću odluku pod točkom 17, radi se o četiri lokacije, a u tekstu je navedeno što 
se ustvari mijenja, negdje se radi o povećanju granica, a negdje se radi o površinama u moru 
gdje koncesionari planiraju postaviti vodene parkove. 
I na tim površinama će se uprihodovati određena sredstva. Također i za usis mora iz podmorja 
se plaća koncesija, tako da je i to uključeno u odluke. 
 
PREDSJEDNIK otvara raspravu. 
 
ZVONKO LIOVIĆ, HNS pozdravlja ulaganje Valamara od 1,2 milijarde kuna u taj turistički 
kompleks, što je dobro za hrvatski  turizam i za Istarsku županiju. Međutim, obzirom da je 
Valamar vlasnik čestica, radi se o tri velike čestice, sa proširenjem postojeće koncesije, pita 
se obzirom da je to omiljeno kupalište Porečana, da li i na koji način može biti tamo ograničeno 
kupanje građana u tom dijelu Poreča, iz razloga što će to sada sa te tri čestice i tom 
koncesijom, to biti jedna integrirana cjelina? 
Drugo pitanje je da li će i dalje, pretpostavlja da hoće, biti slobodan prolaz i šetnja po šetalištu 
Restovića? 
 
JOSIP ZIDARIĆ, sve plaže koje Istarska županija daje u koncesiju su slobodne, nema ograda 
i mogu ih koristiti građani. U nekim prethodnim odlukama je čak precizirano koja površina 
plaže se može zauzeti. 
U Rapcu se dogodilo nešto drugo, tamo nitko iz resorta više ne dolazi na plažu, svi ostaju na 
bazenima, tako da je plaža slobodna za sve Labinjane. Da li će tako biti i u Poreču, ne zna se, 
ali to je jedan paradoks koji se ne bi mogao očekivati. 
 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, sa 22 glasa ZA, 3 SUZDRŽANA i 
bez glasova PROTIV, donosi 

ODLUKU 
 o izmjeni Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu gospodarskog 

korištenja morskih plaža na području BORIK – Poreč 

 
AD – 13 

Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti Lučkoj upravi Rovinj na potpisivanje 
ugovora o dugoročnom zaduživanju radi nabave financijskih sredstava za financiranje 

radova izgradnje komunalne luke San Pelagio u Rovinju 

Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 o davanju suglasnosti Lučkoj upravi Rovinj na potpisivanje ugovora o 

dugoročnom zaduživanju radi nabave financijskih sredstava za financiranje 
radova izgradnje komunalne luke San Pelagio u Rovinju 

 
 

AD – 14 
Prijedlog Zaključka o izmjeni Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog 

vijeća Zavoda za javno zdravstvo Istarske županije o zaduživanju radi nabave 
financijskih sredstava za financiranje radova rekonstrukcije i dogradnje ustanove 

 



                                                             
 

Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO 
donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 o izmjeni Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Zavoda za 

javno zdravstvo Istarske županije o zaduživanju radi nabave financijskih sredstava za 
financiranje radova rekonstrukcije i dogradnje ustanove 

 
 

AD – 15 

Prijedlog Odluke o financiranju kredita za radove rekonstrukcije i dogradnje Zavoda 
za javno zdravstvo Istarske županije iz sredstva za decentralizirane funkcije 

Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO 
donosi 
 

ODLUKU 
 o financiranju kredita za radove rekonstrukcije i dogradnje Zavoda za javno zdravstvo 

Istarske županije iz sredstva za decentralizirane funkcije 

 
AD – 16 

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o donošenju Statuta Specijalne 
bolnice za ortopediju i rehabilitaciju „Martin Horvat“ Rovinj-Rovigno 

 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO 
donosi 
 

ODLUKU 
 o davanju suglasnosti na Odluku o donošenju Statuta Specijalne bolnice za 

ortopediju i rehabilitaciju „Martin Horvat“ Rovinj-Rovigno 
 
 

AD – 17 

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu 
gospodarskog korištenja morskih plaža u sklopu hotela i kampova trgovačkog 

društva VALAMAR RIVIERA d.d. Poreč 

Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja, SA 24 glasa ZA i 1 SUZDRŽANIM 
glasom, donosi 
 

ODLUKU 
 o izmjeni Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu gospodarskog 
korištenja morskih plaža u sklopu hotela i kampova trgovačkog društva VALAMAR 

RIVIERA d.d. Poreč 

 



                                                             
 

 
AD – 18 

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o kriterijima, mjerilima  i načinu financiranja 
materijalnih i financijskih rashoda centara za socijalnu skrb i visini troškova ogrjeva 

korisnicima zajamčene minimalne naknade koji se griju na drva u 2019. godini 

Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO 
donosi 
 

ODLUKU 
o izmjeni Odluke o kriterijima, mjerilima  i načinu financiranja materijalnih i 

financijskih rashoda centara za socijalnu skrb i visini troškova ogrjeva korisnicima 
zajamčene minimalne naknade koji se griju na drva u 2019. godini 

 
AD – 19 

Prijedlog Rješenja o izmjenama i dopunama Rješenja o imenovanju predsjednice i 
članova/članica Savjeta za zdravlje Istarske županije 

 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja, JEDNOGLASNO 
donosi 
 

RJEŠENJE 
 o izmjenama i dopunama Rješenja o imenovanju predsjednice i 

članova/članica Savjeta za zdravlje Istarske županije 
 
 

PREDSJEDNIK zaključuje sjednicu. Podsjeća da je rok za predaju amandmana na Proračun 
29.11.2019. godine. 
 
Sjednica je završila u 13,00 sati. 
 
 
 
Zapisnik vodila 
Mirela Udovičić 

PREDSJEDNIK 
 

VALTER DRANDIĆ 
 


